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Protokół Nr 2/2023 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Oświaty i Kultury 

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 22 lutego 2023r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczyła Alicja Szczepaniak - Przewodnicząca Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

 

Ad. pkt. 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

Alicja Szczepaniak - Przewodnicząca Komisji – otworzyła zdalne posiedzenie Komisji                     

i powitała wszystkich obecnych. 

 Przewodnicząca komisji poinformowała, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

 Przewodnicząca poinformowała, iż w związku z wprowadzonym stanem zagrożenia 

epidemiologicznego obrady komisji prowadzone są zdalnie z wykorzystaniem narzędzi 

informatycznych. 

 Przewodnicząca sprawdziła, czy wszyscy radni widzą i słyszą obrady. Następnie 

odczytała listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność. 

Następnie Przewodnicząca przeszła do głosowania nad zdalnym trybem obradowania. 

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 zaakceptowała zdalny tryb 

obradowania komisji w dniu 22.02.23r. 

 

Ad. pkt. 2.  

 Przyjęcie porządku posiedzenia.  

 Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

(załącznik nr 1 do protokołu).  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca stycznia br. 
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4. Funkcjonowanie i koszty utrzymania CUW.  

5. Funkcjonowanie i koszty utrzymania szkół stowarzyszeniowych. 

6. Funkcjonowanie i koszty utrzymania Szpitala. 

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia.   

Komisja przyjęła proponowany porządek posiedzenia bez zmian. 

Ad. pkt. 3  

 Przyjęcie protokołu z miesiąca stycznia br. 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że protokół Komisji Zdrowia, Opieki 

Społecznej, Oświaty i Kultury Rady Miejskiej w Opocznie Nr 1/2023 z dnia 25 stycznia 2023r. 

był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy 

jak również został zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 

Przewodnicząca zapytała, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 1/2023 z dnia 

25 stycznia 2023r. 

 Wobec braku uwag Przewodnicząca poddała pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 25 stycznia 2023r. 

 

 Komisja głosami: za – 5, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół  z posiedzenia              

Nr 1/2023  z dnia 25 stycznia 2023r. 

 

Ad. pkt. 4 

Funkcjonowanie i koszty utrzymania CUW GO. 

Waldemar Plewa – Dyrektor CUW GO  - przedstawił informację, która stanowi załącznik nr 2 

do protokołu.   

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 

Ad. pkt. 5 

Funkcjonowanie i koszty utrzymania szkół stowarzyszeniowych. 

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edu. – przedstawił informację, która stanowi załącznik nr 3 

do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radna Magdalena Belica, Dyr. Wydz. Edu. Marek Ziębicki, Dyr. CUW 

GO Waldemar Plewa, radny Mieczysław Wojciechowski.  

Magdalena Belica – radna – prosi o informację pisemną, ile kosztuje wykształcenie 1 dziecka 

w dużych szkołach miejskich i 1 dziecka w szkołach stowarzyszeniowych, jaka jest wysokość 

subwencji i dopłaty Gminy do 1 dziecka w tych szkołach oraz liczba uczniów. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości. 
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Ad. pkt. 6  

Funkcjonowanie i koszty utrzymania Szpitala.  

Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Szpital Powiatowy w 

Opocznie /załącznik nr 4 do protokołu/ oraz przez Starostwo Powiatowe w Opocznie /załącznik 

nr 5 do protokołu/. 

Magdalena Belica – radna – prosi, aby ponowić temat funkcjonowania szpitala na 

kolejnym posiedzeniu oraz ponownie zaprosić przedstawicieli szpitala oraz Starostwa 

Powiatowego na to posiedzenie. 

Komisja przyjęła informacje do wiadomości.  

Ad. pkt. 7 

Zapytania i wolne wnioski. 

Mieczysław Wojciechowski – radny – ponowił wniosek o odmulenie rowów w Kruszewcu Kol. 

(zadanie z Funduszu Sołeckiego z 2021r. radny nie otrzymał odpowiedzi, prace nie zostały 

wykonane). 

Ponadto poruszył temat świetlic wiejskich. Uważa, że cennik wynajmu świetlic wiejskich dla 

mieszkańców jest zawyżony. Zdaniem radnego cennik powinien zostać przedłożony do 

zaopiniowania radnym, szczególnie resortowej Komisji do Spraw Rodziny, Młodzieży i 

Kultury Fizycznej.  

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta - poruszył tematykę zmian w zakresie wynajmowania lokali 

komunalnych Gminy Opoczno. Poinformował, iż w informatorze programu e-sesja zostały 

zamieszczone uchwały Rady Miejskiej w Opocznie jak również Rady Miejskiej w Łodzi 

dotyczące tego tematu. Zwrócił się do radnych z prośbą, aby zastanowili się nad tematem oraz 

na najbliższych komisjach lub sesji przeprowadzili dyskusję celem wskazania kierunków 

działań władz gminy. 

W dyskusji głos zabrali: radna Alicja Szczepaniak, radna Magdalena Belica, Sekretarz Miasta 

Janusz Klimek. 

Zbigniew Sobczyk – radny – poruszył temat pisma złożonego w imieniu mieszkańców do 

Burmistrza o wyznaczenie terminu spotkania w sprawie organizacji ruchu na czas budowy 

nowych rond w okolicy stacji Orlen. Prosi o interwencję w tej sprawie. Po raz kolejny prosi o 

doraźny remont ul. Zielonej. Ponadto prosi o wyrównanie ubytków po zimie na ul. 

Starzyńskiego.  

Odpowiedzi udzielił Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

Magdalena Belica – radna – zapytała o budowę toalet w ramach inwestycji przy zalewie 

opoczyńskim przy ul. Gen. Bończy – Załęskiego (bliżej torów kolejowych). Prosi o udzielenie 

informacji, czy budowa jest uwzględniona w projekcie, a jeżeli nie uważa, że należy 

dopilnować aby takie toalety powstały.  
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Ponadto po raz kolejny apeluje o budowę ul. Kolejowej na którą w ubiegłym roku zostały 

zabezpieczone środki na aktualizację projektu (zadanie nie zostało zrealizowane), a w budżecie 

na bieżący rok nie ma o tym wzmianki.  

Do tematu odniósł się Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

Anna Zięba – Przewodnicząca Rady Miejskiej – prosi, aby przekazać radnym informację o 

kwocie nadwyżki budżetowej (kiedy już będzie znana) oraz propozycje jej rozdysponowania. 

Prosi, aby projekt zmian w budżecie przedłożyć radnym zanim trafi na obrady komisji i sesji.  

Ad. pkt. 8  

Zamknięcie posiedzenia. 

Godzina rozpoczęcia komisji 09.00, godzina zakończenia komisji 11.00. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.  

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

        

       Przewodnicząca Komisji  

                                                                                       Alicja Szczepaniak 

 

 

 

Protokołowała:  

A. Firmowska 

Referent w Biurze Rady Miejskiej 

 

 


